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VERSLAG VERGADERING OUDERCOMITÉ DD. 14/12/2023 
 
AANWEZIGEN
 

• Meester Jan 
• Steve H. 
• Dir. Els 
• Saartje 
• Matthieu 
• Peter 
• Pauline 
• Els 
• Tine 
• Anne-Marie 
• Chloe 

 
VERONTSCHULDIGD 
 

• Sofie W. 
• Quinten 
• Filip C. 
• Vincent 
• Diederiek 
• Sophie H. 
• Christophe G. 
• Francis 

 
AGENDA: 
 

• Verwelkoming & opening 
• Nieuws van de directie 
• Kerstdorp (16 en 17 DEC) 
• Team building (11 JAN) 
• Quiz (8 MAA) 
• Status financiën 
• Ondersteuning projecten 
• Varia 

 
 

Oudercomité Gemeentelijke Basisschool 
Latem – Deurle 
Afdeling Latem – Twee Dreven 
Burgemeesterstraat,7 
9830-Sint-Martens-Latem 
 
Tel: 09/282.49.46 
Fax: 09/281.29.17 
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1. WELKOM AAN ALLE AANWEZIGEN 
Welkom aan iedereen. 
 

2. Verslag vorige vergadering OK 
 
3. Nieuws van de directie 
 

• Sint is geweest. Op voorhand vanuit heel Europa postkaarten gestuurd. Laatste 
dag paard kwijt en met de golfkar moeten komen. Kinderen vonden dat een zeer 
leuke aanpak. 
Zou deze info ook via een nieuwsbrief aan de ouders moeten? – volgens 
oudercomité en directie is het leuk dit mysterie via de kinderen te laten doorkomen. 

• Ontwerp van de nieuwe school is gekend = Company O. Els toont wat 
beeldmateriaal. 
o Dit is visie-bepalend, geen sluitend ontwerp. Vanaf nu gaan we 1 jaar met 

hen aan de slag om ontwerp af te werken. 
o Nu U-vormig gebouw met open binnen-erf. “doorzon”-school, vertaling van 

een individueel traject. 
o Sowieso meest overtuigend project. Ook meeste stemmen, jury en publiek. 
o Kleuters, refter, administratie op gelijkvloers. Lager onderwijs eerste 

verdieping. 
o Aparte speeltuintjes aan de kleuterklassen. 
o Gangen worden bruikbare ruimtes. Gelijkvloers = speelgang, verdieping = 

leergang. 
o Op voorhand werd al bekeken om geen ruimere activiteiten buitenschools 

aan te trekken of in schoolvakanties (kampjes). Enkel school en KADE 
betrekken de gebouwen. 

 
4. KERSTDORP 

 
• We luisteren naar STEVE. 
• Nog een paar lege plaatsen in te vullen. 
• Peter bevestigt nog voor hulp zondag. 
• Steve en Matthieu springen sowieso bij waar nodig. 
• Kan er nog iemand van Deurle ook aanwezig zijn op zaterdagavond voor 

tussentijdse opkuis? – bv. wisselbekers. 
• Alle bestellingen afgerond. 
• Wisselbekers af te halen zelf in de gemeente. 
• Vince en Steve bouwen op vanaf vrijdagavond. 
• Terugvoeren van materiaal op maandagmorgen? Peter / Vince / Els dir. / … 
• Hoezen aan te kopen voor apero-tafels? Nu zijn er zwarte en grijze! Dus geen 

nieuwe aankopen! 
• Koor van 14 personen. Graag OC er over waken dat er tijdens het zingen niet 

verder wordt gebabbeld. 
• Zanguren nog eens in de klas whatsapp-groepjes te herhalen? 17 en 18u 

 
 

 
5. TEAMBUILDING: 
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• Donderdagavond 11 januari 2024. 
• Brouwerij ligt vast? – Jan bevestigt dit zonet! 
• Matthieu en Peter organiseren in volle geheimhouding!!!! 

 
6. QUIZ: 

 
• 8 maart is definitieve datum. Vierschaar enkel dan vrij en ligt vast! 
• Volledig organisatie van Latem. Wel uitnodiging naar GBS Latem én Deurle. 
• Sofie W. doet de praktische regeling. 
• Saartje verlaat de werkgroep 
• Quinten en Christophe doen het “quiz”-gedeelte. 

 
7. FINANCIELE STATUS: 

 
• Overzetting naar KBC is in gang. Volmachten zijn in orde. 
• Gedeeltelijk gelden verzet, maar nog even ING in gang houden tot alles 

operationeel is. Dan alles verzetten. 
• Payconic wordt door KBC in orde gezet. 
• Quinten houdt dit van zeer dichtbij en maakt dit volledig efficient. 
• Chocolade verkoop ook alweer een succes. Oudercomite voorziet zoals steeds 

een zakcentje per kind. Dat wordt besteed door begeleiding voor ne chocomelk, 
fakkel voor winterwandeling, sleetje, … 
 

8. ONDERSTEUNING SCHOOL: 
 

• Els laat weten dat dit inderdaad in het schoolteam werd besproken. Tijdens 
pedagogische studiedag werd sowieso leesbeleid besproken en eerder 
theoretisch aangepakt. Projectweek “mediawijs” wordt ook opgestart. – praktisch 
kan dit zich brengen tot vernieuwen van de klasbibliotheken? Dit moet nog door 
schoolteam worden besproken 

• Sowieso zal dit steevast projectmatig worden bekeken en concrete uitwerking 
vinden. 

 
 
9. VARIA: 
 

• Algemeen: Vraag voortkomend uit bespreking nieuw schoolgebouw: zijn er 
mogelijkheden om naschools iets “meer” te voorzien 

o Mogelijks eens op te nemen met Ferm. Vanuit school kan dit niet verder 
opgenomen worden. Studie, knutselen, sport,… ? 

o Kan er een ruimer aanbod voorzien worden? 
o Rij naar de sporthal? 
o Vraag kan omgekeerd worden – kan de sportclub de kinderen tijdens 

opvang oppikken? 
o Bus terugkopen? ;-) 
o Allemaal leuken ideeën, met elk zijn praktische bezwaren. 

• Peter: Moeten de verslagen online gezet worden? 
o Ja, mailen naar meester jan om op de website te zetten. Peter mailt ook de 

laatste verslagen naar jan.renterghem@gbslatem.be 
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o Op datum van Schoolfeest is er ook een trouwfeest gepland. Ik blijf wel in 
de werkgroep alles meevolgen. 

• Matthieu: graag nog laatste mensen hun foto sturen om op de website zetten. Mail 
aan Ilse aub! 

• Pauline werd toegevoegd in de mailinglijst. 
• Steve: warme oproep om de kelder uit te mesten! 

o Reactie komt er van Saartje, Els, Tine, Chloe, Sofie H., Anne-Marie. Voor 
het schoolfeest van Twee Dreven in te plannen. 

o Jan heeft de kelder na Halloween al eens opgekuist, dus is blij met dit 
initiatief. 

o Chloe coördineert, prikt datum en maakt whatsapp-groep. 
• Matthieu: Wat met de gladde planken rond de boom? 

o Els keek bij Seton voor schuurpapier-banden en voorlopig afgespannen. 
o Er was ook mogelijkheid voor kunstgras of tapijt. Diederik wil erom rijden 

en bij deze roepen we op om dit een klusje van te maken voor OC. 
o Nakijken of we aan beurstapijt  / kunstgras geraken via standenbouwers?  

 
 
Vergadering sluit om 21u55 
 
 

VOLGENDE VERGADERING OUDERCOMITE: 
TEAMBUILDING 11 januari 2024 – Brouwerij 

 
Peter Van de Velde 
Voor verslag 


